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In the tradition of Bertrand Russell's Why I Am Not a Christian and Sam Harris's recent
bestseller, The End of Faith, Christopher Hitchens makes the ultimate case

against religion. With a close and erudite reading of the major religious texts, he
documents the ways in which religion is a man-made wish, a cause of dangerous
sexual repression, and a distortion of our origins in the cosmos. With eloquent clarity,
Hitchens frames the argument for a more secular life based on science and reason, in
which hell is replaced by the Hubble Telescope's awesome view of the universe, and
Moses and the burning bush give way to the beauty and symmetry

of the double helix.
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评论

这是史上最难读懂的书 没有之一 我怀疑自己没学过英文
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书评

我没有看过很多论述性的文字，尤其是这种长篇大论驳斥神的存在性的文章。
电视上曾经经常看见Hitchens出来接受访谈，但是此人的长相比方舟子不遑多让，口音
还是一口英音，让我的脑子直接就当机。印象里他语速比较快，谈话的词汇也比较丰富
，句式比较的复杂。要知道，现在能长...  

-----------------------------
不愿意承认自己是无神论者，所以懦弱地自认为是不可知论者了。 在读God is not
Great, 觉得作者虽然很雄辩，论据看似很充足，但我没有被说服。 Too cynical，too
aggressive!
作者看似在批判宗教，但实际上，他所揭露的并非宗教的丑恶，而是人性的丑恶，他所
用的论据，在我看来...  
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